
 

 

Zápis z jednání 

Komise mládeže ČAS 
Datum: 26.08.2022 

Přítomni 

• přítomni: Jana Sobčíková, Tomáš Kopecký, Jan Koutník, Zdeněk Rakowski, Lukáš Dejdar, 

Michal Černý, Jan Dvořák, Hana Větrovcová, Jan Škrabal 

• host: Iveta Rudová (předsedkyně metodické komise) 

• omluvena: Hana Větrovcová 

• zápis: Koutník 

Omluveni 

1) Úvod 

a) Zahájení a uvítání 

 

2) Přejmenování kategorií 

a) Iveta Rudová, návrh z MK na úpravu názvosloví pro nejmladší kategorie 
b) atletická školka, atletická mini-přípravka a atletická přípravka; nově navrženo zavést 

označení U6, U8 a U10 a resp. ke starším kategoriím. 
c) Rozprava proběhla nad praktickými dopady změn: organizace v oddílech, mezikrajová a 

mezinárodní utkání, sjednocení terminologie napříč kategoriemi. 
d) Závěr: 

o KM bere návrh na vědomí a zároveň nedoporučuje oficiální změnu názvosloví; 
zároveň nevidí problém v užívání tohoto názvosloví, pokud je to praktické pro 
konání soutěží nebo jinou organizaci daných kategorií v KASech či klubech. 

 
3) Metodický film mladší žactvo 

a) Iveta Rudová, dotaz na průběh natáčení a přípravy filmu dle zápisu z KM: 
b) Tomáš Kopecký podal zprávu o průběhu natočení záběrů, a je nutné dodělat komentář, 

střih a grafiky. Finální produkt by měl být hotový do poloviny října. 
c) Opětovná poznámka (Dejdar) ohledně organizace spolupráce KM a MK na potenciálních 

dalších vzdělávacích materiálech. V případě další spolupráce budou upřesněna pravidla 
této spolupráce.  
 

a) Změny v disciplíně překážky žactva 



 

Opětovný dotaz ze strany MK na změnu výšky překážek. Stanovisko KM se nemění, KM 

nadále respektuje odborný názor vedoucího sekce překážek SCM, který je pro zachování 

stávajícího stavu délky tratí u překážek žactva.  

 

4) Směrnice 

a) Dle koncepce reprezentace je nutné změnit určité body ve směrnici o ČPTM. 
b) Po diskuzi nad návrhy bylo dohodnuto změnit pouze body, které jsou zřejmé z koncepce a 

zároveň již definované v rámci ČPTM.  
c) Závěr: 

a. upravit směrnici pouze v bodech SpS, SCM, AA, které jsou zřejmé a které jsou nutné 
pro úpravy pro rok 2023 

b. hlasování pro 8, proti 0 
 

5) Prováděcí pokyn SpS 

a) Jana Sobčíková a Jan Koutník představili návrh (dle přílohy k programu) rozšířit SpS do 19 
let, a podporu trenérů mládeže v klubech řešit skrze SpS. Nadstavbová podpora vybraných 
atletů v rámci SCM (podobně jako doposud). 

b) Po diskuzi byly změny přijaty bez dalších úprav. 
 

6) VSCM 

a) Komise mládeže opakuje, že kategorie VSCM (19-22 let) by měla být v rámci ČAS. 
podpořena významněji než dosud. 
 

7) Rozpočet 

a) Jana Sobčíková představila návrh rozpočtu KM pro rok 2023.  
b) Po stručné diskuzi a drobných úpravách bylo hlasováno. 
c) Hlasování: pro 8, proti 0 

 

8) Různé 

a) Koutník představil průběžnou kontrolu a srovnání výkonnosti cca 400 atletů SCM a AA. 
Celkem asi 60 % atletů SCM se po první části roku zlepšila výkonnostně oproti minulému 
roku. Asi 40 % z různých důvodů stagnuje, nebo zaznamenalo výkonnostní propad. Zranění, 
která znemožnila plnohodnotné závodění se podílela na tomto počtu asi ze 12 %. 

 


